
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-269 

Delnice, 9. siječnja 2017. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

s 269. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. siječnja 2017. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka  za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starim 

i nemoćnim osobama“ i „Asistent u nastavi“, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Tomislav 

Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Katarina 

Mihelčić, zamjenica gradonačelnika i  Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dragan 

Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 
 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 
- Poslovi vezani uz popis imovine i obveza. Održan je sastanak na kojem su raspoređene 

aktivnosti vezane uz popis imovine. Obavljaju se pripremne radnje, pregledavaju se kartice i 

usklađuje se proračun. 

- Obavljen je sastanak u Uredu državne revizije.  

- Rješavanje jednokratne otplate stana sa stanarskim pravom. 

- Rješavanje upita za usklađivanje kartica vezano uz gradske poreze. 

- Izrada i provođenje kompenzacija i cesija za 2016. godinu, knjiženje faktura za 2016. i 2017. 

godinu. 

- Plaćene su obveze prema dobavljačima. 

- Pomoć volonterima u pisarnici. 

- Obavljanje poslova vezanih uz promicanje razvoja prirodne baštine. Poslan je e-mail Javnoj 

ustanovi Priroda za partnerstvo na projektu. 

- Zatražene su cijene oglasnih ploča i putokaza od tvrtke Tisak „Da – Da“. 

- Obavljanje poslova vezanih uz izračun troškova u 2016. godini za Udrugu Ž.A.R., Udrugu 

Antifašističkih boraca, Udrugu „Goranski risovi“ i Udrugu „Kupa“. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima. 

- U radijskoj emisiji Čitateljski kutak gospodin Tomislav Mrle predstavio je svoju knjigu. 

- Godišnja statistika potrebna za Godišnje izvješće o radu Knjižnice, Godišnji plan i Program rada 

Knjižnice. 

- Dovršen je Plan nabave za ovu godinu kao i inventarizacija (popis imovine). 

- Uređen je izlog u sjećanje na Ivu Brešana. 

- Informativni letak za korisnike je napravljen zbog podataka i uvjetima korištenja građe koji su 

djelomično izmijenjeni. 



- Uređen je dio podruma – betonaža zbog peći na pelete. 

- Prijava na raspisane natječaje. 

- Napravljeno je izvješće o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijama. 

- Pričaonica i Kreativna radionica te Radionica kreativnog pisanja. 

- Ažuriranje web stranice. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Većina djelatnika radi na popisu imovine. Formirane su radne grupe koje su zadužene za 

pojedine dijelove popisa imovine.  

- Rješavanje žalbi na komunalnu naknadu. Tri su proslijeđene na drugostepeno tijelo, pet žalbi 

rješavamo u prvom stupnju:  potrebno je otići na teren i napraviti očevid, izmjeriti površine i 

izdati nova rješenja. Po komunalnoj naknadi ažuriraju se podaci o osobama na koje su poslana 

rješenja. 

- Komunalni redar radi na zimskoj službi iako je na godišnjem odmoru. 

 
IVA ŽAGAR 

- Redovno održavanje čistoće površina i groblja, pražnjenje kanti za otpatke. 

- Dežurstva u Radničkom domu za predstavu „Kabare“. 

- Odrađene su pripreme u Selu Bake Mraz za dolazak ministra turizma. 

- Istovarene su pelete za zgradu gradske uprave. 

- Posipavanje nogostupa, prolaza i stepenica 

- Čišćenje staza na groblju i posipavanje istih. 

- Kontrola šahti i čišćenje od snijega onih koje su zatrpane s obzirom na količinu oborina. 

- Organizirano je dežurstvo za vikend zbog najave većeg snijega. 

- Krenulo se s popisom imovine, napravljeni su računi za javne površine, napravljen je i danas 

će se objaviti Plan javne nabave za 2017. godinu. 

- Računovodstvo – pripreme za drugačiji način knjiženja. 

- Ugovori za korisnike usluga su napravljeni. 

- Što se tiče dimnjaka koji su se zapalili navodi da dimnjak u Ulici Petra Krešimira nije bio čišćen 

do zapaljenja, a u Ulici bana Jelačića je bio čišćen ali ne onaj dio koji se smatra da je uzrok 

zapaljenju, a koji vodi od peći do dimnjaka. 

 

PETAR HRG 

- Prijavili smo dva programa na natječaj PGŽ: Tragom goranske starine i obilježavanje 

povijesno značajnih lokacija na području Crnog Luga. 

- Realizirana je predstava humanitarnog karaktera. Posjetio nas je g. Šerbedžija. 

- Posjet ministra turizma. 

- Priprema Snježne utrke i Utrke prvenstva Delnica u sanjkanju. Po pitanju Sanjkačkog kupa 

Koordinacija TZ još nije napravila potrebne predradnje. 

- Snimanje emisije „Sunčani sat“. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Zbog teških vremenskih prilika djelatnici su ipak izvršili sve usluge pomoći u kući u svih 150 

kućanstava. 

- Izrađen je i potpisan Ugovor o radu s logopedicom Majom Dragoslavić s kojom je održan i 

sastanak, posjetili smo njen ured na lokaciji TZ Grada Delnica, napravili smo popis opreme koja 

joj treba. Što se tiče financiranja opreme potrebne za njen rad trebat će sačiniti aneks kojim bi 

se definiralo da se materijalni troškovi formiraju jednako kao i njena plaća. Logoped započinje 

s radom u ponedjeljak, a za sada imamo oko 50-ak djece koja trebaju njenu pomoć. 

- Osvrće se na vrlo tešku situaciju jedne korisnice koja živi na području Općine Brod Moravice. 

Sam pristup do korisnice je otežan zbog makadamskog puta, prolazi se kroz romsko naselje te 

gerontodomaćica i pomoćni radnik idu zajedno, nerijetko joj kupuju namirnice od svojih novaca 

jer ona nema sredstava za život. Radi se o problemu Općine Brod Moravice i Centra za socijalnu 

skrb te će u tom smislu im uputiti dopise. Osim toga, korisnici je Centar odobrio tek 8 sat 



mjesečno pomoći što nikako nije dovoljno za osobu koja živi tu gdje živi i koja je u užasno 

lošem zdravstvenom stanju. 

- Ističe problem sporosti izdavanja rješenja za korisnike od strane Centra za socijalnu skrb. 

Primjerice, rješenja za dvije korisnice iz Općine Mrkopalj čekamo već 6 mjeseci.   

- Snimanje emisije „Od mora do gorja“ na zahtjev pročelnice Odjela za socijalnu politiku i mlade 

PGŽ, Dragice Marač, na temu logopeda. U emisiji je reklamirala i Udrugu Ž.A.R. i Grad 

Delnice. 

- Snimanje priloga za HRT emisiju „Labirint“ u Mrkoplju kod jedne korisnice. 

- Mjesečna specifikacija prema nadležnom ministarstvu. 

- Popis imovine Udruge je u tijeku. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Odrađene su dvije intervencije (požar na gospodarskom objektu u Kupjaku i požar dimnjaka u 

Supilovoj). 

- Odrađene su kontrole hidranata na području Grada. 

- Servisiranje gorionika. 

- Jedan kamion je poslan na popravak. 

- Odrađen je popravak motorne pile. 

- Pospremanje Božićnih ukrasa. 

- Vođenje računa. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Napravljena su izvješća za 2016. godinu. 

- Izrada Plana i programa za 2017. godinu. 

- Svi objekti su u funkciji. 

- Održana je Škola hokeja. 

- Posjet ministra turizma Platku.  

- Održano skijaško prvenstvo PGŽ u organizaciji Ski kluba Delnice. Nastupilo je oko 80 

skijaša. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Dogovor s projektantom vezano za izradu projekta za uređenje škole Turke. Radi se na idejnom 

rješenju. 

- Radi se na dokumentaciji vezanoj za Rome. Prikupljaju se podaci iz svih državnih institucija 

kako bi se mogli dostaviti Pravobraniteljici. 

- Radi se na projektu promicanja održivog razvoja prirodne baštine.  

- Radi se na popisu imovine. 

- Napravljeni su aneksi ugovora za korisnike u zgradi vezano za portira. Neki korisnici su se 

očitovali pozitivno, neki se nisu uopće, a neki su rekli da nemaju raspoloživih sredstava. 

- Radi se na ucrtavanju cesta. 

- Izdane su potvrde izvođačima o dobro izvršenim radovima na Supilovoj ulici. 

- Cesta K1 - glavni projekt imamo, da bi dobili građevinsku dozvoli treba riješiti imovinsko 

pravne odnose s bankom koja je „sjela“ na imovinu tiskare. Treba podnijeti zahtjev za 

izvršenjem, treba osigurati 190.000 kn, napraviti cestu jer kupac zemljišta neće dobiti uporabnu 

dozvolu za Toplanu. 

- Proslijeđen je odgovor Lidla na naš upit a vezano za sporove između Lidla i Hotela „Risnjak“ 

oko zemljišta. Čeka se odgovor hotela. 

- Dobivena je Građevinska dozvola za Knjižnicu te suglasnost DUDI da se slažu s radovima. 

Grad nije vlasnik pa kad se raspiše natječaj za EU sredstva nećemo se moći javiti ako ne budemo 

vlasnici. 

- Treba krenuti s realizacijom ceste „Kendar“. 

 

 

 



TOMISLAV MRLE 

- Održan je sastanak Povjerenstva za provedbu Natječaja za Javne potrebe. Donesene su potrebne 

odluke za raspisivanje Natječaja.  

- Izrađena je dokumentacija za Natječaj za Javne potrebe za 2017. godinu. Natječaj će biti 

raspisan 15. siječnja. 

- Izrađena su rješenja za novorođenčad. 

- Izrađeno je izvješće o svim vrstama socijalne pomoći koje su Romi primili u 2016. godini od 

strane Grada. 

- Poslani su dopisi Centru za socijalnu skrb i Zavodu za mirovinsko osiguranje da nam dostave 

podatke o svim prihodima Roma u 2016. godini. 

- Popisana je imovina u prostorima Gradske uprave. 

- Izrada brisovnog očitovanja po otplaćenom kreditu. 

- Rješavanje imovinsko-pravnih odnosa u Frankopanskoj ulici. 

- Aktivnosti vezane uz sječu stabala u Parku kralja Tomislava. 

- Kontaktiran je Savez izviđača Hrvatske a vezano za aktivnosti na V1. 

- Izrada aneksa ugovora. 

- Rad na popisu predmeta koji su u DUDI-u. 

- Poslan je e-mail HZZZ-u vezano za preostala dva zahtjeva za stručno osposobljavanje. 

Odgovora nema. 

- Aktivnosti vezane uz nabavu opreme za komunalnog i prometnog redara. 

- Ovjera radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- Izrada Plana rada Stručne službe za 2017. godinu. 

- Aktivnosti vezane uz godišnje odmore u 2017. godini. 

- Aktivnosti vezane uz pristup informacijama. 

- Poslovi vezani uz ugovor logopeda kao i na aktima za prijem donacije u vidu aparata za potrebe 

logopeda. 

- Sazvana je sjednica Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb. 

 

 

Dovršeno u 8,40 

 

Napisala        Gradonačelnik 

Iva Pleše, volonterka       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

 


